南區區議會屬下

地區發展及環境事務委員會第十二次會議議程

Agenda for the 12th Meeting of the District Development and Environment Committee, Southern District Council (SDC)

<u>日期</u>: 2009 年 7 月 20 日 **Date**: Monday, 20 July 2009

<u>時間</u>: 下午 2 時 30 分 <u>Time</u>: 2:30 pm

<u>地點</u>: 香港仔海傍道 3 號 <u>Venue</u>: SDC Conference Room

逸港居一字樓 1/F, Ocean Court,

南區區議會會議室 3 Aberdeen Praya Road, Aberdeen, Hong Kong.

議程 Agenda

第一部份 - 討論事項 Part 1 - Items for discussion

- 一、 通過地區發展及環境事務委員會於 2009 年 5 月 25 日舉行的第十一次 會議紀錄
- Confirmation of the draft minutes of the 11th District Development and Environment Committee meeting held on 25 May 2009
- 二、 赤柱海濱小賣亭沿緊急車輛通道的綠化事宜 (地區發展文件 30/2009 號)
- Tree Planting at Emergency Vehicular Access at Stanley Waterfront Mart

(DDEC Paper No. 30/2009)

三、要求在區內預留自資高等教育課程用地,並利用私營醫院用地發展醫療 旅遊

(本議題由柴文瀚先生提出)

(地區發展文件 31/2009 號)

3. Request for Site Reservation for Self-financing Higher Education Courses and Use of Private Hospital Sites to Develop Medical Tourism in Southern District

(This item is proposed by Mr.CHAI Man-hon)

(DDEC Paper No. 31/2009)

- 四、 要求南區各主要政府建築物提昇能源效益及減少排放二氧化碳 (本議題由馮煒光先生提出) (地區發展文件 32/2009 號)
- 4. Request for Enhancement of Energy Efficiency of and Reduction of Carbon Dioxide Emission from Main Government Buildings in Southern District

(This item is proposed by Mr.FUNG Wai-kwong) (DDEC Paper No. 32/2009)

- 五、 南區處理易拉架進展報告 (此項議程由食物環境衞生署提出) (地區發展文件 33/2009 號)
- 5. Progress Report on Handling Easy Mount Frames in Southern District (Item raised by Food and Environmental Hygiene Department) (DDEC Paper No. 33/2009)
- 六、 2009 年南區深化期滅鼠運動(此項議程由食物環境衞生署提出)(地區發展文件 34/2009 號)
- 6. Anti-rodent Campaign 2009 (Enhancement Phase) in Southern District (Item raised by Food and Environmental Hygiene Department)
 (DDEC Paper No. 34/2009)
- 七、 南區 2009 年公廁翻新工程 (此項議程由食物環境衞生署提出) (地區發展文件 35/2009 號)
- 7. Refurbishment of Public Toilets 2009 in Southern District
 (Item raised by Food and Environmental Hygiene Department)
 (DDEC Paper No. 35/2009)
- 八、 有關南區規劃及工程事宜進展報告 (地區發展文件 36/2009 號)
- 8. Progress Report on Planning and Works Matters in Southern District (DDEC Paper No. 36/2009)

- 九、 其他事項
- 9. Any Other Business
- 十、 下次會議日期
- 10. Date of Next Meeting

第二部份 - 參考文件 Part 2 - Items for information

- 一、 街道管理報告 (截至 2009 年 6 月 30 日)(地區發展文件 37/2009 號)
- 1. Street Management Report (as at 30.6.2009) (DDEC Paper No. 37/2009)

南區區議會秘書處 2009年7月 Southern District Council Secretariat July 2009

歡迎公眾人士旁聽上述會議。會議的錄音將於會議後三個工作天內上載至南區區議會網頁(http://www.districtcouncils.gov.hk/south),而會議紀錄則須待下次會議正式通過後,方會上載至網頁,一般需時三個工作天。公眾人士如欲索取各項議程的會議紀錄,請致電 2814 5800 與南區區議會秘書處聯絡。 Members of the public are welcome to sit in on the above meeting. For English translation of the minutes on any specific items, please contact the SDC Secretariat at 2814 5800.